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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:45 Åtgärder mot bakgrund av Trafikverkets utredningar

Regeringen beslutade i december 2022 att avbryta planeringen av nya 
stambanor för höghastighetståg, pausa projektet Göteborg–Borås samt snarast 
avsluta projektet Hässleholm–Lund.

I samband med beslutet fick Trafikverket i uppdrag att:

 identifiera och vidta kostnadsreducerande åtgärder i genomförandet av 
projektet Ostlänken

 utreda åtgärder i järnvägssystemet i stråket Göteborg–Borås
 utreda kapacitetshöjande åtgärder i järnvägssystemet i Skåne.

Trafikverket presenterade dessa utredningar i slutet av juni, och därefter har det 
varit tyst från regeringen.

Kommuner och regioner i de berörda områdena väntar nu på besked från 
regeringen kring den fortsatta inriktningen på projekten. I Västra Götaland 
tvingas Trafikverket inom kort att pausa allt arbete gällande nya stambanor i 
väntan på besked från regeringen. I Skåne krävs snara besked inte minst med 
tanke på att Fehmarn Bält-förbindelsen nu är i färd att byggas. Det krävs med 
andra ord skyndsamhet för att planeringen inte ska stanna upp och försena det 
viktiga arbetet ytterligare.

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vad avser statsrådet och regeringen att vidta för åtgärder mot bakgrund av de 
presenterade utredningarna från Trafikverket?

………………………………………

Carina Ödebrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-29
Besvaras senast
2023-10-20
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


